
Aan: College van B&W Barneveld  

Betreft: Energietransitie en provinciaal besluit over windenergie 

Barneveld, 21 december 2022  

  

Geacht college,  

  

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad wil 

onze fractie vragen stellen over Energietransitie en het provinciaal besluit over 

windenergie. 

In een memo heeft u ons in kennis gesteld van het provinciale besluit om 

(tijdelijk) geen extra windmolens toe te staan in een zone van 8 kilometer 

rondom de Veluwe. De belangrijke reden voor de provincie is natuurherstel en 

het beschermen van de Wespendief. De ChristenUnie staat voor goede 

perspectieven voor de natuur en staat ook voor een actief beleid van de 

gemeente om de doelen van de energietransitie te bereiken. Dat is ook in het 

coalitie akkoord als volgt beschreven. “We willen ook recht doen aan ons klimaat 

en de volksgezondheid. We blijven ons daarom inzetten voor de nodige 

energietransitie en het verbeteren van de luchtkwaliteit. We conformeren ons 

aan genomen besluiten en hanteren hierbij heldere voorwaarden. Daarnaast 

kijken we ook of nieuwe mogelijkheden ons naar de beoogde doelstellingen 

kunnen brengen.”   

 

Naar aanleiding van het provinciale besluit stellen we namens de ChristenUnie 

de volgende vragen: 

1. In hoeverre ervaart het college dat het provinciale besluit een risico is 
voor de Barneveldse energietransitie doelen voor de periode tot 2030? 

2. Welke maatregelen gaat het college voorstellen of voorbereiden om er 
voor te zorgen dat de Barneveldse energietransitie doelen in deze periode 

(tot 2030) wel gehaald worden?  
3. Hoeveel waarde hecht het college aan de energiemix en welk belang heeft 

ook windenergie daarin volgens college? 

4. Barneveld heeft een structuurvisie wind vastgesteld. Is het college bereid 
om het provinciaal en landelijk beleid omtrent normen en milieuaspecten 

van opwekken van windenergie actief te volgen, zodat Barneveld direct 
weer kan inzetten op perspectief voor de windenergie, zodra dat technisch 
mogelijk gemaakt wordt met voorzieningen die er o.a. voor zorgen dat de 

levens van de Wespendieven gespaard worden? 
5. Wilt U samen met de RES partners zoeken naar oplossingen voor de korte 

termijn? 

 

Wij kijken uit naar de beantwoording van onze vragen. 

 

Met vriendelijke groet, 

namens de fractie van de ChristenUnie  

Henry Buitenhuis 

  


